
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 8. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål G
Ministeren bedes oplyse, hvilken form for dialog ministeren har været i med
de af ministeren indsatte bestyrelsesmedlemmer af Danske Færger for at op-
fylde sit og Venstres løfte til borgerne i Syddanmark om indførelse af trafikal
ligestilling til Fanø, jf. udtalelser som daværende medlem af Venstres folke-
tingsgruppe til TVSyd 7/5-15 under overskriften: Billigere færgebilletter på vej.
Der henvises til dette link: http://www.tvsyd.dk/node/25616
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20142, jf. ULØ
alm. del - samrådsspm. Q.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S), Kirsten Brosbøl
(S), Lea Wermelin (S) og Christian Rabjerg Madsen (S).

På udvalgets vegne

Peter Juel Jensen
formand
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